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Commissie Samenleving & Bestuur d.d. 25 mei 2023

Inleiding:

Tijdens de raadsinformatie avond burgerparticipatie van 20 oktober 2022 werd de 
raad meegenomen over de ontwikkeling van nieuw participatiebeleid voor de 
gemeente Maashorst. Tijdens deze avond werd tevens een tijdspad aangegeven met 
betrekking tot de ontwikkeling van het nieuwe beleid, evenals de wijze waarop 
stakeholders zouden worden betrokken. Daarin staat dat Fase 3, de ontwikkeling 
van het participatiebeleid, zal plaatsvinden in de periode april tot september 2023. 
Het verbaast ons dat er blijkbaar persvragen voor nodig zijn, gevolgd door een 
beantwoording daarvan door het college om de raad te informeren over de 
voortgang binnen deze beleidsontwikkeling. Bij de beantwoording van de persvragen 
wordt onder andere aangegeven dat: “in het laatste overleg met hen hierover (op 12 
april 2023) is benoemd dat de wijze waarop het nu geregeld is niet het gewenste 
effect meer heeft. In dit traject zijn door de gemeente en de platforms gezamenlijk 
uitgangspunten geformuleerd, zoals dat participatie van onderaf moet ontstaan, op 
basis van concrete onderwerpen en behoeften.” Dit geeft ons het gevoel dat de 
beleidsformulering blijkbaar al is afgerond en dat vooruitlopend op besluitvorming 
door de raad partijen worden geïnformeerd over de consequenties met betrekking 
tot samenwerking of aard van de samenwerking. 

Vragen:

1. Kan de portefeuillehouder zijn visie geven op de inhoud van de berichtgeving 
in de pers?

2. Het college heeft in vele casussen en situaties aangegeven de raad proactief 
te willen betrekken en informeren. Acht u het informeren van de raad door 
middel van een bijlage in een griffiebericht, zijnde de beantwoording van 
persvragen, de juiste wijze dat te doen?

3. Trekken wij de juiste conclusie dat de formulering van participatiebeleid al in 
een vergevorderd stadium is en dat op basis daarvan stakeholders worden 
geïnformeerd over het al dan niet continueren van samenwerking en/of de 
vorm daarvan, zonder dat de raad dat voorgenomen beleid heeft 
onderschreven?

4. Op welke wijze heeft de communicatie hierover met de gebiedsplatforms in 
Uden precies plaatsgevonden? 
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Fractie : CDA Maashorst

Naam indiener : Maurits van den Bosch


